

EXCLUSIVE ACCOMMODATION OFFERS FOR CORPORATE CLIENTS 商務客戶專享住宿優惠



Treat yourself to a fun-filled vacation in the quaint southside. Stay in our generously spacious room, enjoy the heartfelt moments with your family at Ocean Park or Water World, and indulge in the full range of mouth-watering buffet delicacies at I-O-N Wong Chuk Hang from HK\$ 1,750 per night.

在寧謐舒泰的南灣展開樂趣無窮之旅! 入住舒適開揚的客房, 與家人到海洋公園或水上樂園遊玩一天, 再到全新開幕的黃竹坑 I-O-N 享用豐盛的自助餐美饌。房價由港幣 \$1,750 元起。

Exclusive Benefits 尊享禮遇

- Complimentary room upgrade to Hill View Room
- 2 Complimentary Ocean Park or Water World tickets
- Complimentary dinner buffer at I-O-N Wong Chuk Hang for 2 persons
- 免費升級房間至山景客房
- 2張海洋公園或水上樂園門票
- 於黃竹坑 I-O-N 享用雙人自助晚餐



Embark on a relaxing journey with your family. Enjoy one-night accommodation in a comfortably spacious family room, ideal for a group of 4. You can also satisfy your taste buds at I-O-N Wong Chuk Hang with a wide selection of delicacies from HK\$ 2,100 per night. Also, complimentary overnight valet parking make your stay complete.

與你的摯愛享受優閒輕鬆的假期! 入住寬敞舒適的家庭客房(適合四人入住), 到黃竹坑 I-O-N 品嚐豐富的自助晚餐, 讓味蕾盡情綻放, 更可享免費泊車令你的體驗更完善。房價由港幣 \$2,100 元起。

Exclusive Benefits 尊享禮遇

- One night stay at Family room or City View Connecting Room (60 sq.m)
- Set Dinner for 4 pax at I-O-N Wong Chuk Hang
- One free parking from arrival date at 15:00 – departure date at 14:00 (subject to hotel availability)
- 於家庭客房或城景相連客房(60平方米)住宿一晚
- 於黃竹坑 I-O-N 享用四人自助晚餐
- 由入住日期下午三時到退房日期下午二時享用1次免費泊車(視酒店供應情況而定)



[BOOK NOW 預訂](#)

Sheldon Chan
Reservations

☎ 3968 8886
3968 8838



sheldonchan@ninahotelgroup.com
reservations.is@ninahotelgroup.com

Terms & Conditions 條款及細則

Offer valid until March 31, 2023. Prices subject to 10% service charge.

All package related benefits must be consumed during the staying period, otherwise they will be forfeited upon check-out.

Photos are for reference only. In case of any dispute, the decision of the Hotel shall be final.

此優惠之有效日期至2023年3月31日。以上價格須收加一服務費。
客人須在入住期間享用所有入住禮遇, 尚未使用之禮遇將被自動取消。
圖片只供參考, 如有任何爭議, 酒店將保留最終決定權。